



Protokoll

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen

Tid: tisdag den 19 januari 2021 kl 17,30-19,00

Plats: Digitalt via Teams

Närvarande: Bengt Grindelid-Blidsberg, Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , KG Friden- Nitta, Gösta Knutsson- Kölingared, Irwing Johansson-Boarp, Margareta Persson- Kölabby, Mattias Gotting – Grönahög, Hans Ström – Härna, Roland Karlsson-KS, Mikael Levander-KS, Wiktor Öberg-KS, Charlotte H Svensson-NUAB.

1. Mötets öppnande

ordförande Tomas Jacov öppnade mötet.

2. Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Margareta Persson

3. Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes

4. Ekonomi

Bengt gick igenom ekonomiska läget och det resultat för 2020 blev 6256 kr. År 2020 22 betalande medlemsföreningar. (Hössna och Torsbo ej betalat.)

5. Ny Verksamhetsplan

Arbetsgruppen har haft ett möte och satt ihop ett förslag till ny verksamhetsplan för 2021–2025, Lotta skall renskriva detta och skickar utkast till styrelsen senast vecka 4.

6. Kostnadskrävande projekt

Oförändrad budget för 2021. Inga inkomna ansökningar och ny ansökningsperiod börjar 1 april 2021.

7. Information från KS

- Nya ÖP skall ut på granskning och under den perioden kommer det även att arrangeras tre digitala samrådsmöten där alla är välkomna att delta. Datumen är 31/3, 20/4 och 4/5 tiden är kl 18,00–20,00.
- Högstadiefrågan fortsätter
- Ny kommunchef är anställd, Gustav Ohlsson.
- Skrивelsen för överenskommelse mellan civilsamhälle och kommun är nu ute på remiss hos föreningar.
- Ändrade skolskjutsregler, yngre barn tillåts nu åka med senare bussar för att underlätta för föräldrar som skall hämta.
- Ny detaljplan för Hössna skola är godkänd
- Ändrat regelverk för stöd till föreningar pga Covid 19, ger möjlighet att söka och få stöd trots uteblivna aktiviteter mm.
- Nytt uppdrag till Park och Skog att upprätta en plan för underhåll och nya parker och lekplatser.
- 6:e klass i Hössna skall läsa moderna språk på Ätradal istället för på Stenbock.
- Detaljplanen för Timmele Förskola är ändrad för att möjliggöra ett skärmtak.
- Detaljplan för förskolan i Trädet ligger i prioriteringslistan för att arbetas med.

8. Mötesplan 2021

Förberedelsmöte inför årsmöte v 8

Årsmöte 24/3

Styrelsemöte slutet av april

Lotta lägger ett förslag på mötesplan för resten av året och skickar till styrelsen och KS. Skall också planera in ett mötestillfälle tillsammans med styrelsen för HSSL Sjuhärad på deras önskemål.

9. Årsmöte

Digitalt via Teams, former sätts på arbetsmöte vecka 8.

10. Nästa möte

Överflödig punkt, redan avhandlad, förberedelsmöte inför årsmöte v8.

11. Övriga frågor

Lotta informerar om en Landsbygdsstudie som hon ingår i, en enkät och studie som genomförs av SLU på uppdrag av Jordbruksverket. SMARTA Landsbygder, främja lärande och erfarenhetsutbyte. [Smarta landsbygder - Landsbygdsnätverket \(landsbygdsnätverket.se\)](https://smarta-landsbygder.se/landsbygdsnätverket)

Steen-Åke: Hur påverkas ekonomin av att kommunen tagit över skötsel av grönytor för vissa orter, bör vara mycket dyrare än när föreningarna skötte det själva? Roland har inga siffror men ja det är förmodligen dyrare med extern entreprenör. Frågan blir istället att det kan vara intressant att se hur specifikationen och uppdraget ser ut för respektive ort och att det kanske skulle underlätta och att man kom ifrån att ortsbefolkningen har förväntningar på skötsel som inte är rimlig pga av tex privat mark som tidigare klippts, skillnad i hur klassning bedöms av respektive yta. Ingår det att häckar rensas både från ogräs, sly och skräp eller finns inte det med? Styrelsen uppmanas att bjuda in till ett möte med Park och Skog för att reda ut dessa frågor.

Irwing: det arbetas för att hitta en lokal som är lämplig som allaktvitetshus i Gällstad. Flera intressanta fastigheter men ingen är enligt bygglovsenheten lämplig enligt gällande detaljplan för detta ändamål. Kan politikerna hjälpa till? Svar blir att Lotta lyfter frågan till Gunilla som är bygglovschef för att se om hon kan göra en annan bedömning och tolkning.

K-G: Den arbetsgrupp som tog fram prioriteringsönskan för vägförbättring och underhåll undrar om det finns någon återkoppling från Trafikverket på kommunens prioriteringslista och nya vägnätsplan. Är den nya vägnätsplanen antagen? Lotta åtar sig att prata med Trafik och Gata för att höra hur läget med denna plan ser ut och om de fått återkoppling från Trafikverket.

Roland tipsar om Leaderprojektet OAS som pågår i Od och drivs av Gerd Ljungqvist Persson. Handlar om byggnation och boende på landsbygd. Lotta pratar med Gerd och frågar om hon kan delta på ett möte och berätta om projektet.

12. Mötets avslutande

Ordförande tackar och avslutar mötet.

Ordförande Tomas Jacov

Sekreterare Charlotte H Svensson

Justerare Margareta Persson